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Vist que els reunits constitueixen la majoria legal suficient de 
l'Ajuntament en Ple, el Sr. President obre l'acte i s'entra a 
conèixer els afers inclosos en l'ordre del dia. 
 
     1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
  
Tothom manifesta que ha llegit l'acta de la sessió anterior, i 
es recullen les observacions de la Sra. Pilar Llaquet. 
VOTACIó: APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 2.- DECRETS DE L'ALCALDIA 
 
Per ordre de l'Alcaldia es notifica a l'Ajuntament en Ple dels 
Decrets de l'Alcaldia dictats des de l'última sessió plenària 
fins avui. 
La Corporació se`n dóna per assabentada. 
 
 3.- UNITAT I SISTEMA D'ACTUACIÓ DE CAN BERNABÉ 
 
La zona sobre la que es proposa actuar, denominada de Can 
Bernabé, és un sector qualificat de sòl industrial, clau 7b, 
entre el polígon industrial de Can Carner i el de Can Nicolàs. 
Es troba parcialment ocupat per indústries, l'assentament de les 
quals és anterior al Pla General i les obres d'urbanitza- ció 
pendents d'executar, malgrat les tentatives que per algún o 
altre propietari s'hagin pogut fer al respecte. Els elements 
d'urbanització existents són deficients, però això no impedí la 
seva classificació com a sòl urbà l'any 1977. 
El Pla General de la Comarca urbanística de Sabadell, aprovat 
l'any 1977, no recull la manera d'actuació en aquesta zona, no 
definint unitat o polígon. 
Per altra banda, davant la inoperància dels parcel.listes o 
propietaris, es veu el sistema de compensació com a desaconse-  
llable, per la qual cosa és convenient que l'Administració 
actuant, en aquest cas l'Ajuntament, prengui la iniciativa, cosa 
factible en un canvi de sistema com el de cooperació, en que 
l'Administració actuant realitza les obres d'urbanització a 
càrrec dels propietaris. 
ATÈS que aquest Ajuntament pot establir d'ofici la unitat 
d'actuació de Can Bernabé, de conformitat amb l'article 168 del 
Decret Legislatiu 1/1990, de 12 de juliol, pel qual s'aprova la 
refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria 
urbanística. 
ATÈS que es pot establir el sistema de compensació per aquesta 
zona, d'acord amb els articles 169 i 182 d'aquest text refós. 
A l'Ajuntament en Ple es proposa l'adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar inicialment establir la unitat d'actuació de 
Can Bernabé, d'acord amb la delimitació establerta pels Ser-veis 
Tècnics Municipals. 
SEGON.- Aprovar inicialment l'aplicació pel sistema de coope- 
ració per aquesta mateixa zona. 
TERCER.- Citar personalment als propietaris en terrenys in-
closos dins de l'àmbit de l'unitat d'actuació, perquè presen-tin 
suggerències o al.legacions durant el termini de 15 dies. 



QUART.- Publicar un anunci d'informació pública durant un pe-   
 
ríode de 15 dies en el Butlletí Oficial de la Província i al    
diari "Avui". 
El Sr. Alcalde defensa la proposta tot dient que la unitat i 
sistema d'actuació de Can Bernabé substitueix l'anterior pro- 
posta de contribucions especials en questa zona, d'aquesta ma- 
nera són els mateixos propietaris els qui assumeixen totes les 
despeses d'urbanització i l'Ajuntament intervé a nivell d'Ad-   
ministració actuant. Atenent a aquestes circumstàncies s'apro- 
và inicialment aquest projecte d'actuació i l'aplicació del 
sistema de cooperació per aquesta mateixa zona. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 4.- MODIFICACIÓ DEL PROJECTE D'URBANITZAZCIÓ DE CAN BER- 
         BERNABÉ. 
 
Per acord de l'Ajuntament en Ple de data 30 d'abril de 1991, 
s'aprovà definitivament el projecte d'urbanització de la zona 
industrial de Can Bernabé, amb un pressupost inicialment pre- 
vist de 71.411.312'- pessetes. 
No obstant el càlcul del pressupost pateix de defectes i a més 
era necessàri actualitzar-lo. Substancialment, no es tracta 
d'una modificació del projecte que com a obra continua essent 
bàsicament l'inicialment prevista, sinó una conformació del seu 
pressupost. 
ATÈS el que disposa l'article 64 del Decret Legislatiu 1/1990, 
del 12 de juliol, pel qual s'aprova la refosa de textos legals 
vigents a Catalunya en matèria urbanística. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar inicialment la modificació del projecte d'ur- 
banització de Can Bernabé amb un pressupost d'obra de 
76.361.090'- pessetes, IVA inclòs. 
SEGON.- Exposar al públic, durant el termini de quinze dies, 
mitjançant un anunci en el Butlletí Oficial de la Província i 
diari "AVUI". 
Defensà la proposta el Sr. Alcalde explicant les variacions del 
projecte. 
VOTACIÓ: FOU APROVAT PER UNANIMITAT. 
 
 5.- CESSIONS DEL RACÓ. 
 
La proposta de cessions del Racó, fou retiraeda. 
 
 6.- APROVACIÓ TEXT REFÓS DE LA PEDRERA DE CAN SALLENT 
 
ATESOS els antecedents de la modificació del Pla General: en 
data 1 de març de 1994, l'Ajuntament en Ple aprovà l'avanç de 
modificació del planejament vigent. Posteriorment, el 31 de maig 
de 1994, aprovà la modificació inicial, i a la vista de 
l'expedient tramitat, l'Ajuntament en Ple aprovà provisional- 
ment la modificació del Pla General, i va elevr l'expedient a la 
Comissió d'Urbanisme de Barcelona. 
La ponència tècnica d'aquesta Comissió emet un informe, en el 
sentit de solucionar el que segueix: 
 1.- s'establiran diverses fases de restauració i cessió a 
l'Ajuntament dels terrenys, de forma que no es podrà iniciar 



l'extracció d'una fase sense haver restaurat i cedit els 
terrenys de l'anterior. 
  2.- s'exclourà de l'àmbit de la modificació una franja de 50m 
paral.lel al límit del terme per preservar el carener. 
  3.- s'ha d'eliminar del projecte de restauració i de la me-   
mòria qualsevol referència al terme municipal de Matadepera. 
  4.- es qualificaran íntegrament els terrenys objecte de la 
modificació de zona verda. 
Vist que els promotors PYDSA han presentat un nou text corre- 
git i que es pot aprovar d'acord al que diuen els nostres tèc-  
nics municipals. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar el text refós de la modificació puntual del Pla 
General en el sector de la cantera de Vallsallent promogut per 
l'empresa PYDSA. 
SEGON.- Elevar l'expedient a la Comissió d'Urbanisme de Cata- 
lunya per la seva aprovació reglamentària. 
El Sr. Alcalde defensa la proposta explicant quan s'ha pre- 
sentat a la Comissió d'Urbanisme l'expedient per a l'aprovació 
de la modificaciò del planejament pel que fa a l'àmbit de la  
Pedrera, ens determina una sèrie de condicions que s'hauran     
d'incorporar a aquesta modificació, que consisteix en establir 
diverses fases de restauració i cessió a l'Ajuntament dels 
terrenys, de forma que no es podrà iniciar l'extracció en una 
fase, sense haver restaurat i cedir els terrenys a l'anterior,  
s'exclou també de l'ambit de modificació una franja de 50m. 
paral.lela al terme per preservar el carener, basicament el 
límit amb Matadepera; s'ha d'eliminar del projecte qualsevol 
referència del terme de Matadepera i es modificaran integra- 
ment els terrenys objecte de la modificació de zona verda. Amb 
aquesta modificacions la Comissió d'Urbanisme ens donarà 
l'aprovació. 
En torn d'intervencions el Sr. Tomeu Calafell per IC diu que: 
"en realitat s'ajusta al que ja s'havia acordat i que per tant  
el nostre vot serà favorable en aquest text refós de la Pedre- 
ra". 
VOTACIÓ: FOU APROVAT PER UNANIMITAT. 
 
 SUGGERIMENTS I PREGUNTES: LA FARINERA 
 
Tot seguit, i per tal d'aclarir el suggeriment que, sobre el 
tema del Casal de la Farinera pensa presentar el gup socia-     
lista i així deslliurar als nombrosos assistents interessats en 
aquest tema, a proposta del Sr. Alcalde es passa a interca-  lar 
aquest assumpte concret, i en conseqüència la Sra. Pilar Llaquet 
del grup socialista exposa: "des de que es va inau- gurar el 
casal de la Plaça Major es troben en discriminacions respecte 
als serveis d'un casal i de l'altre. El problema ja fa temps que 
s'arrossega, se n'ha parlar a nivell de Ple, a nivell personal, 
amb el conseller Sr. Serra, ha anat passant el temps sense 
solucionar-se, també han sortit articles a Forja, fets per un 
col.lectiu dels avis de la Farinera, es- crits al diari 
Sabadell, i ara hi han 180 signatures dels avis que en fan ús 
del local; i el que es demana és que el seu ho-   rari sigui 
igual que el del casal de la plaça Major, sense que el dissabte 
i diumenge es tanqui. Segons contestacions fetes el factor 
principal és que no es fa per qüestions d'economia. El nostre 



grup pensa que es pot arribar a un acord com el de tancar cada 
cap de setmana un casal diferent, o bé que l'Ajun-ta ment 
col.labori amb les despeses. Tampoc oblidem les altres 
reivindicacions que es  demanen com: no hi ha servei de temps 
lliure, activitats que es feien en el local, venda de tiquets 
per excursions, etc.. La nostra proposta és buscar una solu-  
ció al problema  fer una reunió amb la junta d'avis, repre-   
sentants de l'Ajuntament i algun portaveu dels usuaris del ca-  
sal i arribar a algun acord ja que pensem que en un edifici 
públic, els ususaris no es poden sentir discriminats; els ser-  
veis són per a tot el poble i perquè tothom s'hi ha de sentir 
bé". 
El Sr. Alcalde contestà tot dient: " que des de la modificació 
de la llei de Bases de Règim Local, les intervencions del pú- 
blic en el Ple no es permeten, i establir un precedent en aquest 
sentit ens podria portar a unes intervencions i els me-  
canismes que estan articulats per part de la Llei no són 
aquests, es pot intervenir en el Ple a través dels regidors. Pel 
que fa a la qüestió precisaré que a l'igual com passa en moltes 
coses aquí a Castellar, les entitats són les que porten a la 
societat endavant, i així l'Administració no ha de donar  una 
sèrie de serveis que en tot cas hauria de prestar sinó que ho 
fessin les entitats. Dins d'aquesta entitats hi ha l'Asso-   
ciació de la Germandat dels Avis de Castellar i Sant Feliu que 
engloba els avis de Castellar i que té concessionada la ges-    
tió, l'ús i el funcionament dels dos casals d'avis, això vol dir 
que sense entrar en la justícia de les peticions que poden fer 
aquest col.lectiu d'avis, hi ha un mecanisme que és l'in-   tern 
de l'entitat, aquesta junta, cada setmana es reuneix amb el 
regidor i discuteixen els temes que hi ha, aquesta entitat no 
només té la concessió d'aquest dos casals, sinó que rep una 
subvenció per part de l'Ajuntament per fer les activitats i 
cobrir aquelles despeses que no pot arribar directament l'en-   
titat, i a l'igual que a les escoles també hi ha un conserge a 
cada casal. Us diré que qualsevol inconvenient o problema que hi 
hagi previament ha de passar pel tràmit de la mateixa enti-  tat 
i que és que la junta de l'entitat, la que li representa, la que 
pot decidir, i si no agrada la junta que hi ha, quan vingui 
l'assemblea es presenten nous candidats, però el que no farà mai 
l'Ajuntament és intervenir en les decisions d'una en-  titat. Hi 
ha un mecanisme que és: col.lectiu local d'avis, junta d'aquest 
avis, regidor i Ajuntament i aquesta roda s'ha de seguir, si és 
per qüestions monetàries, es pot parlar d'incrementar la 
subvenció que rep l'entitat. 
Aquí s'han saltat una sèrie de tràmits, s'han fet cartes a la 
premsa, escrits amb signatures, però a nivell d'Alcaldia no hi 
ha res, a través de la junta s'ha tractat el tema, s'ha expo-   
sat al regidor, i en principi s'estan buscan solucions dins del 
que és l'àmbit de l'entitat. 
S'obre un torn de rèplica amb la intervenció de la Sra. Pilar 
Llaquet, del grup socialista per dir que en algun Ple o comis- 
sió informativa aquest tema ha estat comentat, a l'igual també 
que s'ha comentat amb el conseller, però passa el temps i no es 
veu cap resultat. 
Intervé el Sr. Josep Rodriguez, del grup socialista tot dient: 
"no es correcte el pretendre excusar-se en que això és una en-  
titat. Recordo que durant la intervenció de la Sra. Pilar Lla-  
quet, vosaltres, com Ajuntament, vau prendre la posició de no 



obrir els dissabtes i diumenges. A Catalunya és molt fàcil fer 
una associació, malgrat tot això crec que el problema hi és, i 
és el conseller de Benestar Social qui ha d'aportar solucions   
per a resoldre el problema. Val a dir que Castellar cada dia es 
fa més gran i les persones que viuen en una zona determina-  da 
els hi és una molèstia el desplaçar-se, per acabar diré que el 
meu prec és que atengui la queixa que es presenta sobre el casal 
d'avis de la Farinera." 
El Sr. Alcalde contesta la intervenció i diu que no hi ha ha- 
gut cap negació per rebre la visita, pel que fa al tema de les 
associcions, evidentment que en poden sortir més, però en 
aquests moments hi ha una associació que gestiona aquests dos 
casals d'avis. 
A continuació intervé el Sr. Jordi Permanyer per ERC dient: 
"crec que tots hi estem d'acord en que és un problema impor- 
tant i greu, s'ha dit que l'Ajuntament no vol intervenir en la 
manera de fer i gestionar de l'associació de jubilats i pen-    
sionistes, se'ns ha escapat un tema que és prou important, es-  
tem parlant d'un espai públic que ofereix un servei i que l'A-  
juntament no es pot limitar única i exclusivament a deixar-ho en 
mans d'una associació, com en altres espais públics que 
ofereixen un servei, l'Ajuntament hauria de fer un seguiment i 
revisar el conveni per a la utilització d'aquest servei, ja que 
és de pura lògica de que els horaris no són els correctes   pels 
que hauria de funcionar, i el que tampoc em sembla correcte és 
que l'Ajuntament tingui única i exclusivament com a interlocutor 
a una associació, quan no estan emmarcades les utilitzacions 
d'aquests espai públics que donen un servei, pregunto què 
passaria si la piscina obrís unes determinades hores i els 
usuaris es queixeisin. 
El Sr. Alcalde respon que el conveni hi és, el seguiment es fa i 
el regidor es reuneix cada setmana amb la junta, si un col.-  
lectiu, que no se sent representat per la junta, vol entrevis- 
tar-se directament, amb el regidor o amb l'Alcalde, pot fer ho, 
el tema és més senzill, si hi ha unes mancances s'ha de mirar de 
trobar-hi solucions, però dins d'un àmbit de l'asso-   ciació. 
El Sr. Jordi Permanyer, replica dient que hi ha un mínims que 
haurien d'ésser seguits per l'Ajuntament, com és el tema d'ho- 
raris, serveis i prestacions que es donen en els dos casals i no 
deixar-ho única i exclusivament en mans de l'associació. Això 
haurien d'ésser els mínims exigibles pel funcionament en aquets 
dos casals, una igualtat d'horaris, i de serveis. 
A continuació el Sr. Patrico Mercado pel grup socialista expo- 
sa: " jo crec, Sr. Alcalde, que no es pot pretendre fer una 
sortida airosa dient que vaig a reconèixer la junta perquè en 
aquest cas m'interessa, reconeixer que té la potestat i dic que 
en aquest cas m'interessa perquè en altres casos i quan no 
interessa les accions que s'han fet, com per exemple l'Escola   
de Música, sóc del parer que la resposta donada no és la que es 
mereixen, perquè el que estan fent és una reivindicació justa ja 
que estan cansats de seguir tots els camins i no en tenen cap 
més que assistir a un Ple i exposar-ho a l'Alcalde 
i l'Alcalde es limita a adreçar-los a la junta." 
El Sr. Josep Rodriguez intervé per fer menció d'un pacte que hi 
ha amb els veïns de tancar el casal els dissabtes i diumen- ges. 
El Sr. Alcalde intervé dient: ningú ha dit que aquests senyors 
no es pugin saltar el tràmit de la junta, no-més he fet esment a 
que cal respectar el tràmits de funcionament de les entitats 



La Sra. Pilar llaquet insisteix en remarcar que tots aquests 
tràmits que s'esmenten s'han seguit, i al no trobar cap sorti-  
da s'ha optat per aquesta. 
El Sr. Tomeu Calafell d'IC diu: "En totes les coses és neces-
sita voluntat per solucionat-les, estic d'acord amb les inter-  
vencions que han fet els companys de l'oposició, i crec que quan 
hi ha un col.lectiu, tan nombrós com el que hi ha aquí, és 
perquè ja han esgotat tots els recursos que tenen a les seves 
mans, i ara només és voluntat d'escoltar i voluntat de 
solucionar les coses, per part del meu grup tenen tot el su-    
port, i crec que se'ls hi hauria de donar una resposta. 
El Sr. Alcalde insisteix en comentar que cada any es fa una 
assemblea amb els avís, i aquest és el moment d'exposar el tema.  
El Sr. Tomeu Calafell replica dient que és en el tema d'ho-raris 
mínims on hauria d'intervenir l'Ajuntament. 
El Sr. Francisco Borrego intervé tot aconsellant als avis a 
formar una associació per aquella zona del poble, que els do-
nessin un local, i després tindrien el seu conserge i les 
subvencions, com els altres. 
El Sr. Alcalde veient que el tema pot ser llarg exposa la in- 
tenció de continuar el Ple en el punt que s'havia deixat i en 
acabar-lo continuar amb el tema dels casals. 
 
 7.- APROVACIÓ INICIAL BASES I ESTATUTS DE LA JUNTA DE 
         COMPENSACIÓ DEL POLÍGON III DEL PLA PARCIAL PLA DE 
         LA BRUGUERA. 
 
El propietari majoritari del polígon III del pla parcial Pla de 
la Bruguera, IMPROMO, SA i BSN Vidrio España, SA que repre-
senten més del 60% de la total superfície afectada pel polí-gon, 
presenten les bases d'actuació i els estatuts pels que ha de 
regir-se la Junta de Compensació de l'esmentat polígon. 
De conformitat amb el que disposa l'article 176 del Decret Le-
gislatiu 1/1990, de 12 de juliol, pel qual s'aprova la refosa 
dels textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística, 
essent d'aplicació el tràmit previst en els articles 64 i 65 
d'aquest mateix text. 
ATÈS que, les Bases i Estatuts són trobats conformes i poden 
aprovar-se. 
A l'AJuntament Ple es proposa l'adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar inicialment les Bases d'actuació i els Esta-  
tuts de la Junta de Compensació del polígon III del Pla Par- 
cial Pla de la Bruguera. 
SEGON.- Publicar en el Butlletí Oficial de la Província, du-rant 
el termini de 15 dies, als efectes d'informació pública, així 
com en el diari AVUI. 
TERCER.- Citar personalment a tots els propietaris afectats i 
atorgar-los igual termini d'audiència. 
El Sr. Alcalde defensà la proposta tot dient que, bàsicament    
el polígon III el conforma el sector de la Vilella, en tot cas 
el polígon III no estan constituïts aquests estatuts, s'han de 
fer unes cessions obligatòries i per tant s'ha començat la 
constitució de la Junta de Compensació  
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
  
 



8.- APROVACIÓ DEFINITIVA PROJECTE D'URBANITZACIÓ DEL 
POLÍGON I DEL PLA PARCIAL PLA DE LA BRUGUERA. 

 
El Ple d'aquesta Corporació, en sessió ordinària del dia 31 de 
gener d'enguany, aprovà inicialment el Projecte d'Urbanitza-    
ció, redactat per l'INCASÒL, pel polígon I del pla parcial Pla 
de la Bruguera, el qual fou exposat al públic, durant el ter- 
mini reglamentari, en el Butlletí Oficial de la Província del 
dia 17 de febrer, sense que es rebés cap suggerència o al.le-   
gació en període hàbil. 
Vist que l'informe de l'Enginyer municipal encara que favora- 
ble per a la seva aprovació assenyala la subsanació de defi-    
ciències en els hidrants d'incendis, en l'enllumenat públic, 
boques de reg i soterrament de línies aèries existents d'alta o 
mitja tensió: 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar definitivament el projecte d'urbanització del 
polígon I del Pla Parcial Pla de la Bruguera, quedant condi-    
cionat al compliment de les subsanacions que assenyala el tèc- 
nic municipal en el seu informe de data 22 de març de 1995, i 
que es trasllada a l'INCASOL com a promotor del projecte. 
SEGON.- La publicació de l'acord, així com la tramitació d'una 
còpia de l'expedient a la Comissió d'Urbanisme de Barcelona per 
al seu coneixement, quedaran condicionats a la satisfacció dels 
requisits anteriorment indicats. 
Defensa la proposta el Sr. Alcalde explicant que a l'any 1992 es 
va aprovar inicialment aquest projecte d'urbanització, amb 
posterioritat es van fer unes modificacions en el projecte 
constructiu de la part residèncial dle polígon I, i desprès es 
va suspendre durant dos anys la tramitació d'aquest projecte i 
finalment es va presentar un nou projecte que es va aprovar 
inicialment, fa dos mesos. Ara l'únic que es fa és aprovar-lo  
definitivament, i així es podrà tirar endavant la urbanització 
d'aquests carrers del pla parcial Pla de la Bruguera. 
S'obra un torn d'intervencions amb ERC, el Sr. Jordi Permanyer 
manifesta que el seu vot serà en contra, seguint la línia 
d'aquests plans parcials de gran creixement per la població com 
són: polígon I, Soleria del Cusidor, Can Carner i Can Oliver, 
tot i continuar demanant un pla estratègic sobre quin model de 
Castellar volem. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, amb el següent re-  
sultat: 
   Vots a favor  : CATORZE (14), dels regidors de CiU, PSC i    
                   IC 
   Vots en contra: UN      ( 1), del regidor d'ERC. 
   Abstencions   : CAP     ( 0). 
 
 
 9.- ADJUDICACIÓ SOLAR DEL CARRER SANT LLORENÇ I LOCALS 
         DEL CARRER SANT ISCLE. 
 
Per acord de l'Ajuntament en Ple de data 31 de gener de 1995, 
s'aprovà treure en pública subhasta la venda de dos locals del 
carrer Sant iscle i el solar del carrer Sant Llorenç. Publica-  
da la subhasta en el Butlletí Oficial de la Província del dia 21 
de febrer de 1995, i efectuada l'obertura d'ofertes amb 
l'adjudicació provisional a les pliques més altes. 



ATÈS el que disposa l'article 40 i següents del Reglament del 
Patrimoni dels Ens Locals, aprovat per Decret núm. 336/1988, de 
17 d'octubre. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Adjudicar els béns a subhastar a les postures més 
altres: 
 - local núm. 1 del carrer Sant Iscle núm 28/30, a la Sra. 
Consolación Rodríguez Cuevas, per un preu de 2.712.000'- 
pessetes. 
 - local núm. 2 del carrer Sant Iscle núm. 28/30, al Sr. Ma-    
nuel Ruíz Rodríguez, per un preu de 2.563.000'- pessetes. 
 - solar del carrer Sant Llorenç núm. 4 al Sr. Jordi Ferre 
García, per un preu de 14.002.137'- pessetes. 
SEGON.- Facultar al Sr. Alcalde per l'atorgament de la corres-  
ponent escriptura pública. 
TERCER.- Indicar als adjudicatàris que de conformitat amb 
l'article 11 del plec de condicions, hauran de fer efectiu 
l'ingrés de la totalitat del preu, dins del mes següent a la 
notificació d'aquest acord i en tot cas abans de la formalit-   
zació en escriptura pública. 
QUART.- Traslladar  l'expedient al Notari de Castellar del Va-  
llès per a la protocolització de la subhasta. 
El Sr. Alcalde defensa la proposta tot dient que es va portar a 
terme l'adjudicació d'aquest solars, en subhasta, i després de 
rebre les propostes es va adjudicar per 14 milions, el so-   lar 
del carrer Sant lLorenç i els locals del carrer Sant Iscle van 
superar lleugerament el preu de partida, i ara el que es fa es 
l'adjudicació de la subhasta. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 10.- MODIFICACIÓ DE LA PLANTILLA 
 
Amb data 29 de novembre de l'any passat s'aprovà la plantilla 
orgànica d'aquesta Corporació per a l'anualitat de 1995, no 
obstant, s'estima convenient augmentar en un el nombre d'agents 
de policia per tal d'assegurar una millor cobertura del servei, 
durant els diferents torns, Ès per això que es proposa la 
modificació de la plantilla, amb aquest increment 
En conseqüència, a l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels 
següent 
ACORDS: 
PRIMER.- Modificar la plantilla orgànica de personal per a l'any 
1995, en el següent apartat: 
 A) Funcionaris de Carrera 
        - Escala d'Administració Especial. 
        - Sots-Escala de Serveis Especials. 
          Agents nombre 18 (Grup-D). 
SEGON.- Publicar aquesta modificació en el Butlletí Oficial de 
la Província i donar-ne compte a la Generalitat de Catalunya    
Defensa la proposta el Sr. Alcalde explicant que la modifica-ció 
de plantilla només és per una plaça d'agent de la policia local 
veient una mica les previsions de plantilla que hi ha de cara al 
seu funcionament, es creua aquesta nova plaça i per tant 
passaríem a tenir 18 agents, un sergent i un caporal, amb un 
total de 20. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 



 11.- CONVENI CESSIÓ D'ÚS D'IMMOBLES PATRONAT TOLRÀ. 
 
La Fundació "Escoles Tolrà" de Castellar del Vallès, a la qual 
l'Ajuntament hi forma part a travès de la regidoria d'Ensenya-
ment, desitja tenir un interlocutor vàlid i responsable pels 
seus immobles; el del Passeig Tolrà s/n i el de Sant Feliu del 
Racó, que en els seus orígens estaven destinats a finalitats 
escolars, però que actualment només s'atent a aquest fi a la 
part de l'Escola que utilitzen les Germanes Dominiques. 
L'Ajuntament de Castellar del Vallès, apareix com la institu- 
ció de caràcter permanent que pot garantir uns usos adequats per 
aquests immobles, amb un respecte tant per la mateixa fun-  
dació, com per les agrupacions o entitats que per la via de fet 
gaudeixen d'una part de l'immoble del Passeig Tolrà. 
També amb aquest conveni l'Ajuntament es revesteix de part del 
propietari, d'una autorització que dóna cobertura legal a 
qualsevol intervenció que dins les finalitats del pacte es 
puguin fer. 
Considerant que la sobrevivència d'aquests immobles històrics és 
un bé per a Castellar, adaptant-los a nous fins més a tenor  de 
les necessitats actuals. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar l'esborrany de conveni que s'adjunta, de cessió 
d'ús a l'Ajuntament de Castellar del Vallès; per part de la 
"Fundació Escoles Tolrà" dels immobles titulars d'aques- ta i 
que posseeix al Passeig Tolrà i Sant Feliu del Racó, i en les 
condicions contemplades  en el contracte. 
SEGON.- Facultar al Sr. Alcalde per a la seva signatura. 
El Sr. Alcalde defensa la proposta tot dient que el patronat 
Tolrà gestiona des de principis de segle els immobles que van 
ser cedits per la marquesa de Tolrà i que són: l'Escola de la 
Immaculada i tot l'edifici, i l'escola de Sant Feliu. Al fi- 
nalitzar l'edifici de Sant Feliu l'ús com escola, s'ha fet un 
acord amb els components del patronat Tolrà de cara a que la 
tutela efectiva d'aquest edificis la tingui l'Ajuntament i així 
hi hagi una gestió més àgil, i que no s'hagui de convocar al 
patronat Tolrà cada cop que passa alguna cosa en els edifi- cis 
o en els usuaris d'aquest patronat. Hem tingut molt en compte el 
perquè d'aquestes cessions inicials, i si bé a l'es- cola de 
Sant Feliu ja no hi tenim cap entitat que la faci ser-  vir, 
aquí a l'escola la Immaculada hi segueix havent la con-gregació 
de la Immaculasa, que està al capdevant d'una escola concertada, 
hi ha el moviment de colònies i esplai i també l'escola 
nocturna. Amb aquestes tres entitats ha de quedar molt clar que 
no es veuen afectades per aquest conveni, sinó que continuaran 
mantenint els seus drets respecte a l'ús de l'immoble que durant 
tants anys fan servir. A l'escola de Sant Feliu ens permet un ús 
ja públic i de gestió pública d'aquest espai que fins ara ha 
estat escola pel nucli de Sant Feliu. A partir d'aquest moment 
l'Ajuntament podrà disposar, per usos públic sempre, i per usos 
en benefici del poble d'aquest espai que ha deixat lliure 
l'ensenyament. Quant a l'edifici del pas-  seig Tolrà l'únic que 
canvia és que la tutela directa no la té el patronat Tolrà sinó 
que la té l'Ajuntament, amb el qual so-  bre temes ordinàris, 
sobre temes que no siguin de transmissió, en temes que no siguin 
de canvi d'ús podrà decidir l'Ajunta-    ment, i en temes que 
siguin més importants, com per exemple la venda de l'immoble, o, 



un canvi d'ús, per exemple que el movi-  ment de còlonies 
canviés de local i en el seu lloc hi volgués entrar una altra 
entitat, tots aquests temes, ja més impor-     tants els haurà 
de resoldre igualment el patronat Tolrà, Ara bé l'Ajuntament 
podrà decidir en temes d'ordre normal de l'ús d'aquests 
immobles. Quant al conveni l'únic que es fa és que aquesta 
figura del patronat Tolrà, la desvinculem una mica de la gestió 
diària, de fet el patronat no estava funcionan en aquests 
moments i només es reunia per decidir el que passava sobre 
aquests edificis. També s'ha de comentar que el patronat Tolrà 
no té finançament propi, el patronat està format amb una sèrie 
de patrons vinculats amb la Parròquia, amb el Bisbat i amb 
l'Ajuntament, és a dir les despeses ordinaries de l'escola de la 
Imaculada les està fent efectives la mateixa associació de pares 
i la mateixa congregació, les despeses ordinàries del moviment 
de colònies i esplai van a càrrec del mateix moviment de 
colònies i la Parròquia, i per últim les despeses de l'es- cola 
noctura van a càrrec de la mateixa escola nocturna, i 
l'Ajuntament el que fa és subvencionar a questes entitats en 
diferentes coses i a la vegada en temes d'obres que s'hi ha-    
guin de fer. Respecte a Sant Feliu, hi ha hagut converses amb 
les diverses associacions de Sant Feliu, i el que hi ha és un 
projecte conjunt entre el centre feliuenc i l'escola de Sant 
Feliu, cal destacar que després de cent anys, per fi l'Ajunta- 
ment disposarà d'aquest dos espais públics, i el que es pre-   
veu és que entre el centre feliuenc i l'edifici que ocupava 
l'escola, s'habilitin locals per l'associacions de veïns, lo- 
cals per administració, que l'Ajuntament hi tingui una presèn- 
cia unes hores determinades a la setmana, de cara a les ges- 
tions orinàries que haguin de fer els veïns de Sant Feliu i a la 
vegada serveixi com un lloc lúdic i social de Sant Feliu del 
Racó. 
S'obre un torn d'intervencions amb el Sr. Tomeu Calafell d'IC 
que diu: "nosaltres amb aquest conveni de cessió no hi estem 
d'acord perquè creiem que l'Ajuntament, en aquest cas, agafa una 
tutela de resposabilitat que no li correspon. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer diu: "en aquest cas hi trobem 
coses positives i coses negatives, la nostra postura serà 
l'abstenció basada en que queda reflectit en aquest conveni que 
 el patronat Tolrà passa la responsabilitat civil, com diu 
l'article 5è d'aquest conveni, a l'Ajuntament, i vetllarà per 
portar a terme les reparacions estructurals necessaries i 
l'Ajuntament consignarà les quantitats necessàris dins del seu 
pressupost general, traspassa la part negativa que té el pa-    
trimoni del patronat Tolrà, i la part positiva, que és la 
propietat d'aquest patrimoni la continua mantenint el patronat 
Tolrà. 
A continuació intervé la Sra. Pilar LLaquet pel grup socialis- 
ta dient: "nosaltres també entenem que aquest conveni és una 
especie de cessió incondicional davant del interessos del pa-   
tronat Tolrà i que no tenim la propietat, i de moment sense 
possibilitats de tenir-la, i llavors pel que tot això repre-    
senta, votarem en contra. 
El Sr. Alcalde fa un breu comentari sobre el que s'ha comentat 
de la responsabilitat civil de les obres estructurals, dient que 
en els últims cent anys el patronat Tolrà no ha invertit cap 
diner en aquest edificis, l'únic que hi ha invertit ha es- tat 
l'Ajuntament, per tant la posició no canvia, no és que sigui 



negatiu, és que no canvia, segueix igual, el que passa és que 
juridicament queda més clar, ja que pensem que l'in- terés 
social,tant de l'edifici com de les entitats que hi ha, ha de 
continuar essent així, i cada cop que s'ha donat una subvenció 
s'ha justificat en aquest sentit. La part negativa que s'ha 
esmentat, sí que hi és, però també és cert que ja hi era, i a 
més a més amb una indefinició, el Bisbat, que fa molts anys que 
no aporta cap ingrés i en canvi l'Ajuntament, moltes vegades ha 
subvencionat per fer arranjaments i ara està previst col.laborar 
amb l'arranjament de la façana, amb motiu del centenari. D'altra 
banda aquesta escola, con a concertada, també està prestant un 
servei al poble i pel que fa al movi- ment de colònies i esplai 
quan se'ls hi ha subvencionat alguna activitat o alguna obra 
grossa, com va ser la remodelació dels locals, també l'esplai 
era l'única entitat que feia aquest servei en el municipi. 
D'altra banda, una rendició incondicio- nal tampoc ho és, ja que 
el patronat Tolrà són el mateixos que en el seu moment la 
marquesa va establir però adaptats en el temps. Ara el que 
l'Ajuntament fa és clarificar jurídicament la seva situació, i 
té un element positiu que en el cas de l'escola de Sant Feliu 
del Racó, l'Ajuntament pot disposar del seu ús públic, en 
benefici dels habitants de Sant Feliu. 
Intervé de nou el Sr. Jordi Permanyer per aclarir que no s'ha 
posat en dubte el servei que dóna a la població, però el que si 
que queda clar és que l'Ajuntament assumeix una responsa-    
bilitat per escrit i es compromet, també per escrit, amb un 
conveni, i és això el que és important. L'Ajuntament assumeix la 
responsabilitat però en canvi no es propietari d'aquest pa-  
trimoni, i aquesta és la part més negativa, que aquesta res- 
ponsabilitat és excessiva. 
El Sr. Alcalde aclareix que a nivel jurídic, subsidiariament 
l'Ajuntament és responsable, com a membre del patronat. 
El Sr. Antoni Mora del CiU, intervé per matitzar que la venda 
d'aquest immobles és impossible sense la conformitat de 
l'Ajuntament, és a dir estem parlant d'una propietat que en cap 
moment està en perill, si l'Ajuntament no dona la seva 
conformitat per a la seva venda. 
El Sr. Alcalde informa que en la junta del partronat s'hi ha 
incorporat un representant de l'escola i un representant del 
moviment de colònies i de l'esplai. 
El Sr. Josep Carreras intervé per dir que també està d'acord amb 
les intervencions fetes pels regidors de l'oposició, ja que el 
que s'ha fet es posar per escrit que tot això es posa- rà en 
marxa en un període de deu anys, això vol dir que els 
Ajuntaments que vinguin a darrera nostre tampoc ho trobaran 
hipotecat, si un per cas d'aquí a deu anys que ho revisin, 
millorin o si volen ho tornin enrera. S'ha fet això per poder 
desencallar una sèrie d'actuacions, en aquest cas de l'escola de 
Sant Feliu, o bé l'arranjament de la façana. 
El Sr. Josep Rodriguez del grup socialista, demana per in- 
tervenir i dir al Sr. Alcalde que estavem acostumats a que en 
temes com aquest, abans es consensués, en aquest cas ens el heu 
donat menjat i begut. 
El Sr. Alcalde replica la intervenció per aclarir que el tema 
del patronat Tolrà només és una qualificació jurídica. 
Per acabar el Sr. Josep Rodríguez, del grup socialista, re- 
plica la intervenció del regidor Sr. Mora que li retreu el fet 
que les seves intervenciions només es donen quan hi ha públic   



a la sala d'actes, tot dient-li a més a més que vosté Sr. Mora 
no sol intervenir quasi mai, no obstant avui, que hi havia 
públic, ho ha fet. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, amb el següent re-  
sultat: 
   Vots a favor  : NOU  (9), dels regidors de CiU. 
   Vots en contra: CINC (5), dels regidors del PSC i IC. 
   Abstencions   : UNA  (1), del regidor d'ERC. 
 
 12.- ACCEPTACIÓ AJUT CAIXA DE 15 MILIONS DE PESSETES 
 
Aquest Ajuntament sol.licità de la Diputació un ajut, a travès 
de la Caixa de Crèdit de Cooperació Local, per tal de finançar 
les inversions del nou Pavelló de l'Eixample. 
ATÈS que la Diputació de Barcelona ens ha atorgat un crèdit de 
15.000.000'- de pessetes que s'ha d'acceptar i aprovar-ne 
l'esborrany de conveni i subscriure amb aquesta institució. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Acceptar el prèstec per 15.000.000'- de pessetes des-  
tinat a finançar l'actuació "Nou Pavelló Municipal", al 4'5%  
d'interès anual a retornar en 10 anualitats, atorgat per la 
Diputació de Barcelona mitjançant acord de la seva Comissió de 
Govern de 23 de febrer de 1995, amb càrrec a la Caixa de Crè-   
dit de Cooperació Local. 
SEGON.- Aprovar el text del conveni a subscriure amb la Dipu-   
tació de Barcelona. 
TERCER.- Comprometre's a consignar en l'estat de despeses dels 
pressupostos dels exercicis en què hagi de reintegrar-se el 
crèdit, les partides corresponents per atendre l'abonament a la 
Diputació de l'import de les anualitats fixades per al 
reintegrament del crèdit concedit. 
QUART.- Afectar, durant aquests exercicis, els ingressos que 
obtingui l'Ajuntament procedents de la recaptació dels tributs 
propis i de les participacions i recàrrecs municipals d'impos-  
tos de l'Estat o de les anualitats corresponents al reintegra- 
ment del crèdit concedit, per tal de garantir aquesta obliga-   
ció creditícia. 
CINQUÈ.- Manifestar que l'Ajuntament disposa en ferm dels 
terrenys, servituds, permisos i autoritzacions, tant oficials 
con particulars, que són necessaris per a la realització de la 
inversió. 
SISÈ.- Facultar a l'Il.lm. Sr. Alcalde-President d'aquest 
Ajuntament, perquè procedeixi a la signatura del conveni in- 
dicat, i realitzi qualsevol altre acte o tràmit per a l'efec-   
tivitat d'aquest acord. 
SETÈ.- Facultar a la Diputació de Barcelona perquè pugui per-   
cebre directament de l'entitat pagadora o recaptadora dels in-
gressos afectats la totalitat de les quantitats vençudes i no 
satisfetes. 
El Sr. Alcalde defensa la proposta en el sentit  que en els 
propers mesos es tirarà endavant la construcció del nou pave- 
lló municipal d'esports. És un pavelló que es preveu de tres 
pistes, i a més a més té el component d'acabar la zona espor-   
tiva de l'Eixample, justament al costat de la piscina coberta,  
el projecte té un cost aproximat de 200 milions de pessetes, 
està subvencionat per la Generalitat de Catalunya en un 50 per 
cent, aproximadament, en les properes setmanes se signarà el 



conveni, i per finançar-lo s'ha sol.licitat un ajut de caixa, 
que està aprovat, per aquest mateix Ajuntament, fa set o vuit 
mesos. Ara se'ns ha concedit i el que ens demana la Diputació,  
és que fem l'acceptació d'aquest ajut, i després es signarà el 
conveni amb la Diputació conforme ens pasen els 15 milions i com 
ja sabeu, ja tenim també 20 milions d'aquest pressupost de l'any 
1994, i que l'hem passat al 1995 i que estaven finançats ja a 
nivell municipal i en tindrem 35 milions. La resta, en el Ple 
que se celebrarà, un cop s'hagi de signar el conveni amb la 
Generalitat per aprovar el conveni de construcció del pave- lló, 
en el moment de fer aquest Pla, cobrarem el finançament de la 
resta que es condicionarà a l'adjudicació. En aquesta votació es 
demana - acceptar el prèstec, -aprovar el text del conveni, -
comprometre'ns a consignar en l'estat de despeses del 
pressupost, d'aquests 15 milions, -afectar en els exerci-   cis 
següents els ingressos que s'hagin de fer càrrec pel paga-ment 
d'aquest prèstec, - manifestar que l'Ajuntament disposa en ferm 
dels terrenys on s'ubicarà el pavelló, -i facultar el Sr. 
Alcalde per tal de signar el conveni amb la Diputació. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 13.- NOMS DE CARRERS 
 
Davant la conveniència de denominar els carrers del polígon I 
del Pla Parcial Pla de la Bruguera, actualment sense nom. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció del següent 
ACORD: 
Designar amb  el nom dels quinze països membres de la Comuni-   
tat Europea, els carrers del Polígon I del Pla Parcial Pla de la 
Bruguera, segons la distribució que s'acompanya en el plà-   nol 
adjunt. 
El Sr. Alcalde  defensa la proposta tot dient que en comissió 
informativa van sortir diferents propostes de noms, al final es 
van intentar consensuar uns noms. Hi ha un cert compromís, a 
nivell verbal, que en aquest moment queden tres zones a 
Castellar per posar-hi nom, polígon I, que es farà ara, la 
Soleia del Cusidor, que s'hi posaran nom de topònims de Caste- 
llar, i el sector de Ca n'Oliver, que hi possariem noms de per- 
sonatges històrics catalans. La proposta que ara es presenta és 
que el sector del Polígon I del Pla de la Bruguera hi ha- 
guessin els noms dels països de la Comunitat Econòmica Euro- 
pea. 
En torn d'intervencions el Sr. Tomeu Calafell d'IC diu: tal com 
varem consensuar estem d'acord amb els noms dels països de la 
Comunitat Econòmica Europea, i tal com s'ha dit, després en la 
Soleia del Cusidor i Ca n'Oliver es respectés el pacte de posar-
hi els noms de topònims i de personatges històrics. 
A continuació, per ERC el Sr. Jordi Permanyer diu: "nosaltres ja 
vam fer la proposta de personatges històrics catalans i 
castellarencs, però considerem que en aquesta zona del polí- gon 
I si es volien posar noms de territoris concretament, es podrien 
haver escollit territoris més propers amb nexes histò-   rics i 
culturals molt més forts que no pas la Unió Europea, com per 
exemple les comarques o països catalans, en base això no hi 
estem d'acord i el nostre vot serà en contra". 
Pel grup socialista la Sra. Pilar Llaquet es manifesta a fa- vor 
de la proposta. 
Intervé el Sr. Albert Antonell tot dient que també hi ha la 



perllongació del carrer Àngel Guimerà, i pensó que s'haurà de 
modificar la númeració, o ve treure el carrer d'Àngel Guimerà i 
buscar un nom d'un altre país europeu, per exemple Suïssa.  
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, amb el següent re-  
sultat, i recollint l'esmena del regidor Sr. Antonell. 
   Vots a favor  : CATORZE (14), dels regidors de CiU, PSC i 
                   IC. 
   Vots en contra: UN      ( 1), del regidor d'ERC. 
   Abstencions   : CAP     ( 0). 
 
 
 14.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 
14.1.- No n'hi ha. 
 
 
 15.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES. 
 
El Sr. Alcalde fa esment de que en l'anterior Ple va quedar 
pendent la col.locació a la plaça de la placa amb el nom d'Emili 
Altimira Alsina, i diu que ja està posada.  
El Sr. Tomeu Calafell d'IC diu: "el nostre grup demana una ex- 
plicació per part de l'Equip de Govern, davant de l'actuació de 
despenjar dues pancartes d'iniciativa, evidentment sense cap 
eslogan ni cap finalitat d'intenció de vot i per tant ple- 
nament legals en qualsevol pre-campanya, passaré a comentar una 
mica els fet: el proppassat dijous, a la nit, el nostre partit 
va penjar dues pancartes; una a l'Av. Sant Esteve a la cruïlla 
del carrer Sant Pere d'Ullastre, i l'altre als Pedri-   sos, 
així com també es van enganxar diversos cartells d'ini-    
ciativa de pre-campanya, i quina no seria la nostra sorpresa 
quan en menys de 24 hores ja no hi eren, havien desaparegut, i 
aleshores representants d'IC es van dirigir a l'Ajuntament per 
demanar explicacion sobre el què havia passat, la contestació   
va ser que s'havien tret perquè Iniciativa no tenia permís per 
penjar pancartes i per fer-ho s'havia de sol.licitar el permís 
dient, també se'ls va comunicar que hi podria haver una denún-  
cia per una actuació il.legal del partit. En posterioritat s'ha 
presentat una instància a on, a part de sol.licitar el 
corresponent permís, manifestem la nostra queixa per la reti-   
rada de les pancartes i mai un grup o partit polític havia de-  
manat permís per aquest concepte, i també perquè creiem que és 
de poca humanitat que, abans de procedir a retirar-les s'ha-gués 
pogut avisar, i no fer-ho a la brava sense cap notifica-   ció 
prèvia. Nosaltres entenem que no transgredim cap norna, tenim en 
compte que no hi ha cap acord de distribució d'espais entre els 
partits, de cara a la propera campanya, en la reunió mantinguda 
de cara a la distribució d'espais en la campanya electoral, no 
hi va haver cap acord ni es va manifestar res en contra que no 
es poguessin penjar pancartes de pre-campanya, a més a més les 
pancartes han estat despenjades per la grua i molt ràpidament, 
quan a vegades hi ha una anomalia en punts de llum i no es corre 
tant. En nom del meu grup demano explica-    cions en aquest 
sentit i demanaria que una acció com aquesta no es repetís. 
El Sr. Alcalde contesta dient que a la vista de la sol.licitud 
de permís, seus comunicarà la resposta, i remarca que sempre 
abans de qualsevol col.locació de pancartes hi ha un permís 
previ, i es col.locaran uns punts alternatius on no afecti la 



possible instal.lació de pancartes aquests propers dos mesos. 
El Sr. Tomeu Calafell vol remarcar que estan d'acord en que 
primerament s'hagui de demanar permís, en el que discrepem és en 
la manera d'actuar. 
El Sr. Josep Rodriguez intervé per dir: "em fa vergonya que, per 
primera vegada en la història d'aquest poble s'ha trencat la 
tradició de ser tolerants. Jo diria que quan s'administra 
justícia s'ha de ser tolerant per tothom o estricte per to-     
hom, estaria d'acord en que s'establís una norma pel que fa a la 
col.locació de pancartes. Us posaré per exemple que, en la 
campanya de les eleccions generals de l'any 1993, el meu par- 
tit va presentar una instància sol.licitant permís per la co-
l.locació de propaganda, i encara estic esperant la contesta, 
això ho dic perquè no es fa igual per tothom. Afortunadament 
després d'una etapa inicial en la que tots teníem moltes ganes 
de guanyar, hem estat bastant coherents en l'ús de la propa-   
ganda, personalment en sento molest i m'adhereixo a la pro-     
testa d'iniciativa i em poso a la seva disposició per donar-los 
suport. 
El Sr. Alcalde posa de manifest que els partits polítics són 
entitats igualment respectables, però no he dit en cap moment 
que la retirada de les pancartes hagués estat feta perquè eren 
d'un partit polític, el motiu ha estat perquè s'han col.locat en 
un lloc que és l'habitual on es pengen els anuncis de les 
entitats, està hipotecant un espai que és utilitzat habitual-   
ment per aquestes entitats, que quan han fet l'acte en concret 
es retiren. 
El Sr. Jordi Permanyer per ERC diu que també a l'igual que la 
resta de partits de l'oposició s'adhereix a la protesta. A 
continuació demanà: 
 
 - si es pot informar directament als regidors del tema de les 
obres de la carretera de Sabadell, ja que ens n'hem assabentat 
per la premsa que començaven. 
El Sr. Alcadle li contesta que en la reunió mantinguda, el dia 
concret encara no se sabia res, ja que és un tram que ocupa 
Sabadell, Sant LLorenç, Santa Perpètua i algun altre tram més, 
estableixen la zona de control de tota l'obra aquí, a Caste-    
llar i des d'aquí sembla ser que començaran per aquest tram 
Sabadell-Castellar, el que sí que ens han dit és que quan pas-  
sin per Castellar i abans d'arribar al que és el casc urbà, en 
principi no hi ha d'haver massa problemes, poden haver-hi dos 
carrils i en l'altre traballar-hi, però sense interrompre el 
trànsit, o bé una altra ruta alternativa és traslladar el 
transit paral.lel per dins del Pla de la Bruguera i utilitzar 
els carrers del Pla de la Bruguea, el problema més greu pot ser 
el tram entre la ronda i la sortida de Castellar. Pel que fa a 
la durada del conjunt de les obres està previst en quatre mesos. 
Continuant el Sr. Jordi Permanyer demana una comissió informa- 
tiva sobre les obres de construcció que es porten a terme en el 
Passeig cantonada carrer les Fàbregues, sabem que hi ha ha-  gut 
algun problema amb els veïns del sector. 
 - un altre tema és l'eliminació de barreres arquitectòniques en 
espais públics i locals de l'Ajuntament, com l'Ateneu, la sala 
d'informàtica, els cursos de català previstos, el tema del casal 
d'entitats, i l'eliminació de les barreres arqui-     
tectòniques en el casal d'entitats, tot aprofitant l'edifici del 
costat i l'ascensor que hi ha, veure si es factible obrir per 



comunicar-ho. 
El Sr. Alcalde diu que molts d'aquests temes ja s'han contes- 
tat i els que falten es fara una comissió específica. 
A continuació el Sr. Patricio Mercado del grup socialista diu: 
"relacionat amb el tema del casal d'avis de la Farinera i sa-   
bent que la junta té soberania absoluta en horaris i demés, ens 
posaren en contacte amb la junta i lògicament, si la jun- ta diu 
que està d'acord i que es pot fer, a veure si l'Ajunta-ment 
també hi estarà d'acord. 
El Sr. Alcalde diu que no és tant senzil, hi ha un cost, hi ha 
uns veïns i els horaris;, quan s'analitzin aquests pros es podrà 
donar una resposta, dins d'uns horaris raonables i amb unes 
condicions acceptades pels avis, l'Ajuntament no hi esta- rà en 
contra. 
Continuant el Sr. Patricio Mercado també molt manifestar la seva 
protesta pel tema de la retirada de les pancartes d'ini- ciativa 
i vol deixar palés que el fet no és democràtic. 
El Sr. Josep Rodríguez deixa constància de l'actuació de la 
policia local, en l'accident del passat dia 18 de març, i de-  
mana una comissió per deixar clar els fets que van succeir. 
Per últim la Sra. Pilar Llaquet del grup socialista, també 
manifesta el seu desacord en el fet de la retirada de les 
pancartes d'iniciativa sense fer abans cap avís previ. 
Pel que fa als horaris d'obertura del casal d'avis de la Fa-    
rinera, els horaris que es proposen són de 10 a 1, i a mi em 
sembla molt raonable, a més tenint en compte que abans de fer-hi 
el casal, els veïns ja hi eren, i en el seu moment no s'hi van 
veure tots aquest inconvenients. 
També insisteix en el tema dels gossos que ja va ser comentat en 
el passat Ple, demanaria una comissió per trobar-hi solu- cions. 
Intervé e Sr. Alcalde per recordar que ja hi ha una ordenança de 
tinença d'animals, i cada temporada es fa una campanya a nivell 
de prevenció i adreçada al sector que tenen més gossos. 
Per últim la Sra. Pilar Llaquet vol recordar el suggeriment fet 
en el consell escolar d'ensenyament sobre que es possin unes 
baranes al carrer Caldes i a la plaça d'Albert, per evi-tar el 
perill de la canalla quan surt de l'escola de Música. 
 
I no havent-hi cap més assumpte a tractar, essent tres quarts de 
deu del vespre, s'aixeca la sessió de la qual s'estén la present 
Acta que signa com a fedatari d'aquests acords el Se-cretari, 
amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 


